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Niezależny Związek Zawodowy Pracowników 

Uniwersytetu Kaliskiego imienia Prezydenta Stanisława Wojciechowskiego  

(w skrócie NZZP UK). 

Co to jest Niezależny Związek Zawodowy Pracowników Uniwersytetu Kaliskiego 

imienia Prezydenta Stanisława Wojciechowskiego 

Niezależny Związek Zawodowy Pracowników Uniwersytetu Kaliskiego 

imienia Prezydenta Stanisława Wojciechowskiego (w skrócie NZZP UK) to grupa pracowników 

Uniwersytetu Kaliskiego. 

Pracownicy Uniwersytetu Kaliskiego w 2020 roku założyli związek zawodowy. 

Co to jest związek zawodowy 

Związek zawodowy to grupa ludzi. 

Grupę ludzi łączy cel. 

Cel to coś co ludzie chcą razem osiągnąć. 

Związkiem zawodowym kieruje przewodniczący. 

Co to jest niezależny 

Niezależny to taki który sam o sobie decyduje. 
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Co to jest Uniwersytet Kaliski 

imienia Prezydenta Stanisława Wojciechowskiego 

(w skrócie Uniwersytet Kaliski) 

Uniwersytet Kaliski to uczelnia. 

W uczelni uczą się studenci. 

W uczelni pracują pracownicy. 

Uczelnią kieruje rektor. 

Uczelnia ma swojego patrona. 

Patron to ważna osoba.  

Patronem Uniwersytetu Kaliskiego jest Stanisław Wojciechowski. 

Stanisław Wojciechowski był prezydentem Polski. 

Jak możesz zapisać się do NZZP UK 

Wypełnij deklarację członkowską. 

Deklaracja członkowska to dokument w którym zgłaszasz się do NZZP UK. 

Jak wypełnisz deklarację członkowską będziesz członkiem NZZP UK. 

Członek to osoba która należy do NZZP UK. 

Deklaracja członkowska jest tutaj. 

file:///C:/Users/sekre/Downloads/Deklaracja-czlonkowska-od-01.10.2023-r%20(1).pdf
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Jak możesz skontaktować się z NZZP UK 

1. Możesz napisać pismo. 

Pismo wyślij na adres sekretarz_zwiazku@wp.pl 

2. Możesz zadzwonić. 

Numer telefonu to 518 848 058. 

3. Możesz wejść na stronę internetową.  

Strona internetowa NZZP UK jest tutaj. 

Co znajdziesz na stronie internetowej NZZP UK 

Ze strony internetowej NZZP UK dowiesz się: 

• jakie mamy cele 

• jakie mamy ogłoszenia 

Ogłoszenie to ważna informacja. 

• jakie są ważne dokumenty 

Ważne dokumenty to na przykład regulamin, wniosek i deklaracja członkowska. 

• że mamy forum dyskusyjne 

Forum dyskusyjne to miejsce gdzie możesz napisać swoje pomysły 

i porozmawiać o pomysłach innych. 

mailto:sekretarz_zwiazku@wp.pl
https://zwiazekzawodowy.kalisz.pl/
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Jeśli chcesz coś napisać to musisz się zalogować.  

Zalogować się to podać swoje dane. 

Na przykład imię, nazwisko i adres e-mail. 

• jaka jest struktura NZZP UK 

Struktura to budowa organizacji 

na przykład związku zawodowego. 

• kto jest przewodniczącym, skarbnikiem lub sekretarzem 

Jak działa NZZP UK 

NZZP UK działa na podstawie ustawy i statutu. 

Ustawa to dokument który określa co można a czego nie można. 

Statut to zasady jak działa związek zawodowy. 

Ustawa o związkach zawodowych jest tutaj. 

Statut NZZP UK jest tutaj. 

O co dba związek zawodowy 

Związek zawodowy dba o: 

• warunki pracy 

https://sip.lex.pl/akty-prawne/dzu-dziennik-ustaw/zwiazki-zawodowe-16794195
file:///C:/Users/sekre/Downloads/Statut-NZZP-Uniwersytetu-Kaliskiego-12.10.2023-r.pdf
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Na przykład: Warunki pracy to wyższe wynagrodzenie. 

Wynagrodzenie to pieniądze za Twoją pracę.  

• prawa pracowników  

Na przykład: Prawa pracowników to zasady o Twoich prawach. 

Masz prawo do wynagrodzenia czy urlopu. 

Jaka jest struktura NZZP UK 

Struktura to budowa organizacji. 

Organizacja to na przykład związek zawodowy. 

NZZP UK to: 

• Zarząd Związku 

• Zebranie Członków 

• Komisja Rewizyjna 

• Skarbnik Związku 

• Sekretarz Związku 

Kto to jest Zarząd Związku (w skrócie Zarząd) 

Zarząd to: 
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• przewodniczący 

• zastępca przewodniczącego 

• członkowie zarządu  

Przewodniczący kieruje Zarządem. 

Zastępca przewodniczącego kieruje Zarządem jak nie ma przewodniczącego. 

Członkowie Zarządu należą do Zarządu. 

Kto jest w Zarządzie Związku zobaczysz tutaj. 

Zarząd spotyka się często. 

Zarząd podejmuje uchwały. 

Uchwała to ważna decyzja.  

Na przykład: rektor musi ustalić z NZZP UK regulamin wynagradzania. 

Regulamin wynagradzania to informacje o Twoim wynagrodzeniu. 

Co to jest Zebranie Członków 

Zebranie Członków to wszyscy członkowie NZZP UK. 

Zebranie Członków spotyka się rzadko. 

Zebranie Członków wybiera przewodniczącego i sekretarza zebrania. 

Przewodniczący zebrania kieruje Zebraniem Członków. 

Sekretarz opisuje to co ustalili członkowie NZZP UK. 

https://zwiazekzawodowy.kalisz.pl/
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Zebranie Członków podejmuje uchwały. 

Uchwała to ważna decyzja. 

Na przykład: Zebranie Członków wybiera Zarząd Związku i Komisję Rewizyjną. 

Co robi Komisja Rewizyjna 

Komisja Rewizyjna sprawdza jak Zarząd wydaje pieniądze. 

Komisja Rewizyjna wybiera przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej kieruje Komisją Rewizyjną. 

Komisja Rewizyjna spotyka się rzadko. 

Komisja Rewizyjna podejmuje uchwały. 

Uchwała to ważna decyzja. 

Na przykład: Komisja Rewizyjna zatwierdza sprawozdanie finansowe Związku. 

Zatwierdzać to zgadzać się. 

Sprawozdanie finansowe to dokument w którym 

jest napisane skąd NZZP UK ma pieniądze i na co je wydaje. 

Co robi Skarbnik Związku 

Skarbnik Związku pilnuje pieniędzy NZZP UK. 

Pieniądze NZZP UK to na przykład składka członkowska. 
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Składka członkowska to opłata. 

Składka członkowska to bardzo mała część Twojego wynagrodzenia. 

Skarbnik Związku ma kontakt z bankiem lub urzędem skarbowym. 

Bank przechowuje pieniądze związku zawodowego. 

Urząd skarbowy zajmuje się podatkami. 

Podatek to pieniądze które musisz zapłacić w urzędzie skarbowym. 

Skarbnika Związku wybiera Zebranie Członków. 

Co robi Sekretarz Związku 

Sekretarz Związku to osoba która: 

• wysyła listy do Krajowego Rejestru Sądowego (w skrócie KRS). 

KRS to urząd gdzie znajdziesz informacje. 

Na przykład o innych związkach zawodowych. 

• pisze e-maile do członków NZZP UK 

• pisze różne dokumenty 

Na przykład pisma czy protokoły. 

Protokół to dokument w którym zapisuje się przebieg spotkania. 
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Dlaczego warto być w NZZP UK 

Jeśli zapiszesz się do NZZP UK będziesz miał dużo korzyści.  

Korzyść to coś co jest dla Ciebie dobre. 

Na przykład: 

• jeśli masz umowę na czas nieokreślony 

to rektor musi zapytać związek zawodowy czy może Cię zwolnić. 

Umowa na czas nieokreślony to znaczy że będziesz pracował długo. 

Pracować na stałe to pracować tak długo jak rektor nie będzie chciał Cię zwolnić.  

• związki zawodowe mogą wynegocjować więcej niż jeden pracownik; 

Negocjacje to rozmowa. Rozmowa kończy się porozumieniem. 

Porozumienie to zgoda.  

• jeśli masz problem to związki zawodowe pomogą Ci go rozwiązać. 

Na przykład jeśli będziesz mobbingowany. 

Mobbing to nękanie przez inną osobę. 

Nękanie to na przykład: ciągle ktoś Cię krytykuje lub plotkuje o Tobie. 

• możesz dostać zapomogę. 

Zapomoga to pieniądze. 

Zapomogę dostaniesz na przykład kiedy 
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− umrze osoba z Twojej rodziny 

− stracisz pracę lub  

− będziesz ciężko chory. 

• możesz dostać świadczenia dodatkowe.  

Świadczenia dodatkowe to na przykład pieniądze na Boże Narodzenie. 

Jaka jest lista trudnych wyrazów 

• związek zawodowy to grupa ludzi. 

• cel to coś co ludzie chcą razem osiągnąć. 

• niezależny to taki który sam o sobie decyduje. 

• Uniwersytet Kaliski to uczelnia.  

• patron to ważna osoba. 

• deklaracja członkowska to dokument w którym zgłaszasz się do NZZP UK. 

• ogłoszenie to ważna informacja. 

• forum dyskusyjne to miejsce gdzie możesz napisać swoje pomysły  

i porozmawiać o pomysłach innych. 

• zalogować się to podać swoje dane. 

• ustawa to dokument który określa co można a czego nie można. 
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• statut to zasady jak działa związek zawodowy. 

• warunki pracy to wyższe wynagrodzenie.  

• wynagrodzenie to pieniądze za Twoją pracę. 

• prawa pracowników to zasady o Twoich prawach. 

• struktura to budowa organizacji. 

• organizacja to na przykład związek zawodowy. 

• przewodniczący kieruje Zarządem. 

• Zastępca przewodniczącego kieruje Zarządem jak nie ma przewodniczącego. 

• Członkowie Zarządu należą do Zarządu. 

• uchwała to ważna decyzja. 

• regulamin wynagradzania to informacje o Twoim wynagrodzeniu. 

• Zebranie Członków to wszyscy członkowie NZZP UK. 

• Komisja Rewizyjna sprawdza jak Zarząd wydaje pieniądze. 

• zatwierdzać to zgadzać się. 

• sprawozdanie finansowe to dokument w którym 

jest napisane skąd NZZP UK ma pieniądze i na co je wydaje. 

• Skarbnik Związku pilnuje pieniędzy NZZP UK. 

• składka członkowska to opłata. 
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• podatek to pieniądze które musisz zapłacić w urzędzie skarbowym. 

• Sekretarz Związku to osoba która pisze e-maile do członków NZZP UK.  

• KRS to urząd gdzie znajdziesz informacje. 

• protokół to dokument w którym zapisuje się przebieg spotkania. 

• korzyść to coś co jest dla Ciebie dobre. 

• umowa na czas nieokreślony to znaczy że będziesz pracował długo. 

• pracować na stałe to pracować tak długo jak rektor nie będzie chciał Cię zwolnić. 

• negocjacje to rozmowa. 

• porozumienie to zgoda. 

• mobbing to nękanie przez inną osobę . 

• zapomoga to pieniądze. 

• świadczenia dodatkowe to na przykład pieniądze na Boże Narodzenie. 

Poniższa publikacja jest pracą dyplomową mgr. Pawła Kazanieckiego napisaną pod kierunkiem prof. UAM dr hab. Karoliny Ruty-Korytowskiej 

na Wydziale Filologii Polskiej i Klasycznej Uniwersytetu im. Adama Mickiewicza w Poznaniu. 
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